
 

Interpelacja nr 59/18 radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie samochodów służbowych Zarządu Województwa Mazowieckiego 

Warszawa, 27 listopada 2018 r. 

W związku z pytaniami mieszkańców Mazowsza proszę o udzielenie następujących informacji: 

1. Ile samochodów służbowych posiada do swojej dyspozycji Zarząd Województwa 
Mazowieckiego i jakie to są samochody? 

2. Ile miesięcznie wynosi koszt utrzymania tych samochodów? Proszę o informacje z miesiąca 
sierpnia, września i listopada 2018 roku z uwzględnieniem przejechanych kilometrów, kosztów 
paliwa i kosztów napraw eksploatacyjnych aut? 

Z wyrazami szacunku 

Artur Czapliński 


